
Protokół Nr 90/09
z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy

w dniu 28 sierpnia 2009 r.

W posiedzeniu  uczestniczyli:  Starosta  –  p.  Ludwik  Ekiert,  Wicestarosta  –  p.  Lech 
Brzozowski członkowie Zarządu: p. Bożena Grochala,  p. Zenobiusz Szczepkowski, p. Edward 
Rozmus  zgodnie  z  załączoną  listą  obecności  oraz  Skarbnik   Powiatu  –  p.  Renata  Mróz, 
Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie – p. Barbara Zabiełło, Dyrektor Zespołu 
Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie – p. Krzysztof Komorowski, Kierownik 
Wydziału  Oświaty,  Kultury,  Sportu,  Turystyki  i  Promocji  –  p.  Sławomir  Knapiński,  p.o. 
Dyrektora  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Nidzicy  –  p.  Bożena  Bonisławska,  Kierownik 
Wydziału  Komunikacji  –  p.  Janusz  Aziewicz,  Kierownik  Wydziału  Geodezji,  Gospodarki 
Nieruchomościami, Rolnictwa i Ochrony Środowiska – p. Iwona Urbanowicz.

Obrady trwały w godzinach: 12  06 – 14  28. Posiedzenie otworzył i prowadził  Starosta 
Nidzicki p. Ludwik Ekiert. 
                 
                   Porządek obrad:

I. Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie
             1.   Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na  

realizację  w  2009r.  zadań  z  zakresu  rehabilitacji  społecznej  osób 
niepełnosprawnych  ze  środków  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób 
Niepełnosprawnych.

II. Zespół Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących
             1.   Wyrażanie zgody na powołanie p. Wioletty Romańskiej na stanowisko 

 wicedyrektora w ZSRiO w Jagarzewie.
      III.       Wydział Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji

1. Omówienie sprawy partnerstwa powiatu nidzickiego w projekcie p.t. „Łyna –     
       Ława – szlak jednej historii, wspólnej przyrody i nowych możliwości.” 
2. Wyrażenie zgody na zatrudnienie nauczyciela emerytowanego w ZSO w Nidzicy.

      IV.       Powiatowy Zarząd Dróg 
             1.  Omówienie inwestycji pn. „Przebudowa ulicy Olsztyńskiej w Nidzicy.”
             2.  Omówienie sprawy zawarcia umowy na czas nieokreślony z pracownikiem w 
                  Powiatowym Zarządzie Dróg w Nidzicy.
      V.        Wydział Komunikacji
             1.  Wniosek o dofinansowanie projektu Program Operacyjny Kapitał Ludzki 5.2. 
                  Wzmocnienie potencjału administracji samorządowej.
     VI.        Wydział Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami, Rolnictwa i Ochrony 
                  Środowiska
             1.  Wyrażenie zgody na wycięcie drzew przydrożnych z dróg powiatowych.
             2.  Wybranie formy nabycia od Gminy Nidzica nieruchomości pod miejsca 
                  parkingowe na potrzeby Przychodni Rejonowej. 
     VII.       Wydział Finansowy

1. Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie informacji o przebiegu wykonania planu 
      finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy 
      za pierwsze półrocze 2009 roku. 
2.   Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie informacji o przebiegu wykonania budżetu 
      Powiatu za pierwsze półrocze 2009 roku.
3. Wnioski finansowe.



Na posiedzenie  przybywa Kierownik  Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  p.  Barbara  
Zabiełło.

Ad. I.
P. B. Zabiełło zwróciła się z prośbą do Zarządu o wyrażenie zgody na ogłoszenie otwartego 
konkursu ofert na realizację zadań z zakresu rehabilitacji osób niepełnosprawnych. Dodała, że 
w planie  budżetu PFRON na rok 2009 zostały zabezpieczone  środki  w wys.  24.150zł  na 
realizację  zadania:  prowadzenie  grupowych  i  indywidualnych  zajęć,  które  mają  na  celu 
nabywanie,  rozwijanie  i  podtrzymywanie  umiejętności  niezbędnych  do  samodzielnego 
funkcjonowania  osób niepełnosprawnych.  Kwota  ta  nie  została  dotychczas  wydatkowana. 
Oświadczyła, że wpłynęła oferta jednej organizacji pozarządowej i w myśl obowiązujących 
przepisów trzeba ogłosić otwarty konkurs. Na realizację tego zadania została przeznaczona 
kwota  4.000zł  –  4.500zł.  P.  B.  Zabiełło  oznajmiła,  że  w  związku  z  powyższym  została 
przygotowana uchwała Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia otartego konkursu ofert  na 
realizację  w  2009r.  zadań  z  zakresu  rehabilitacji  społecznej  osób  niepełnosprawnych  ze 
środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych.
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie.      

Posiedzenie  opuszcza  p.  B.  Zabiełło,  a  przybywa  Dyrektor  Zespołu  Szkół  Rolniczych  i  
Ogólnokształcących w Jagarzewie p. Krzysztof Komorowski.

Ad. II.
P.  K.  Komorowski  oświadczył,  że  w  związku  z  rezygnacją  z  funkcji  wicedyrektor  p. 
Jabłonowskiej rozpoczął działania w celu powołania kompetentnej osoby na to stanowisko. 
Dodał,  że  rozważał  możliwość  zatrudnienia  osoby  z  zewnątrz  jednak  konieczne  jest 
spełnianie  odpowiednich  wymogów.  Zaproponował  kandydaturę  p.  Wioletty  Romańskiej 
ponieważ  posiada  duże  doświadczenie  jako  nauczyciel,  przygotowanie  do  pełnienia  tej 
funkcji  (ukończone  studia  podyplomowe  –  kierunek:  zarządzanie)  oraz  predyspozycje 
praktyczne.  Uważa,  że jest  to dobra kandydatura i  ma nadzieję,  że współpraca będzie  się 
dobrze układa.
Zarząd wyraził zgodę.  

Posiedzenie opuszcza p. K. Komorowski.

Ad. III.
Pan Starosta  oświadczył, że Stowarzyszenie Gmin Polskie Zamki Gotyckie zwróciło się z 
propozycją partnerstwa powiatu nidzickiego w projekcie p.t. „Łyna – Ława – szlak jednej 
historii,  wspólnej  przyrody  i  nowych  możliwości”,  przygotowanym  przez  Stowarzyszenie 
oraz partnerów polskich i rosyjskich. 
P. S. Knapiński dodał, że głównym działaniem projektu będzie przygotowanie planu rozwoju 
trasy kajakowo – rowerowych w oparciu o rzekę Łyna/Ława, a rezultatem natomiast będzie 
dokument z oceną oddziaływania na środowisko, na podstawie którego będzie można ubiegać 
się  o  dofinansowanie  Realizacji  konkretnych  już  inwestycji  ze  środków  Programu 
Współpracy Transgranicznej Litwa – Polska – Rosja. Projekt realizowany będzie w ciągu 8 
miesięcy.  Oświadczył,  że  wartość  projektu  wynosi  35.145,00  euro  natomiast  nasz  wkład 
wyniósłby 680 euro. 
P. E. Rozmus uważa, że rzeka Łyna, która przepływa przez m. Orłowo jest płytka, jest to 
mały ekosystem, znajdują się tam siedliska żurawi. Dodał, że można by tworzyć takie trasy 
kajakowo – rowerowe ale w m. Brzeźno Łyńskie.
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P. S. Knapiński odparł, że zostanie stworzony raport oddziaływań na środowisko, z którego 
będzie wynikało czy można stworzyć takie trasy.
Głosowanie w/w sprawie: „za” – 3, „przeciw” – 1, „wstrzymał się” – 1.    
P. S. Knapiński  oświadczył, że Dyrektor ZSO w Nidzicy zwrócił się prośbą o zatrudnienie 
nauczyciela emerytowanego do nauki języka polskiego w wymiarze 10/18 etatu.
P. B. Grochala uważa,  że  w takich  sytuacjach należy najpierw sprawdzić czy na terenie 
powiatu nie ma zarejestrowanych z takimi kwalifikacjami osób bezrobotnych.
Na posiedzenie przybywa Zastępca Dyrektora PUP w Nidzicy p. Lilla Olszewska.
Pan Starosta zwrócił się z zapytaniem czy na terenie powiatu nidzickiego zarejestrowane są 
bezrobotne nauczycielki języka polskiego.
P. L. Olszewska odparła,  że w chwili  obecnej w ewidencji  jako osoby bezrobotne jest  8 
nauczycieli języka polskiego.     
Posiedzenie  opuszcza  p.  L.  Olszewska  a  przybywa  Dyrektor  ZSO  w  Nidzicy  p.  Bogdan  
Malinowski.
P. B. Malinowski oświadczył, że w tym przypadku chodzi o klasę III gimnazjum. Mając na 
względzie  dobro  uczniów  uważa,  że  naukę  języka  polskiego  powinna  kontynuować  p. 
Garncarek, zmiana nauczyciela mogłaby wpłynąć na wynik egzaminu gimnazjalnego. Dodał, 
że  zatrudnienie  nauczyciela  na  rok nie  ma  większego sensu ponieważ w przyszłym  roku 
biorąc pod uwagę niż demograficzny trzeba byłoby nowo zatrudnionego nauczyciela zwolnić.
Zarząd  zobowiązał  Dyrektora  ZSO  do  przeprowadzenia  rozmowy  z  nauczycielkami 
zarejestrowanymi  w  PUP,  w  przypadku  gdy  żadna  nie  wyrazi  chęci  pracy  w  ZSO 
wówczas może zostać zatrudniony nauczyciel emerytowany.
Następnie p. B. Malinowski zwrócił się z prośbą do Zarządu o wyrażenie zgody na 2 godz. 
ponadwymiarowe z podstaw przedsiębiorczości. Dodał, że związane jest to z przejściem na 
emeryturę jednego z nauczycieli co spowodowało, że nauczyciel uczący do tej pory geografii 
i przedsiębiorczości ma więcej godzin geografii. Dodał, że on także posiada uprawnienia do 
nauczania  podstaw  przedsiębiorczości.  Zaznaczył,  że  sytuacja  ta  miałaby  charakter 
przejściowy  tzn.  na  obecny  rok  szkolny,  ponieważ  w  bieżącym  roku  szkolnym  inny 
nauczyciel zostanie skierowany na studia podyplomowe z podstaw przedsiębiorczości.
Zarząd wyraził zgodę.

Posiedzenie opuszcza p. B. Malinowski, a przybywa p.o. Dyrektora Powiatowego Zarządu  
Dróg w Nidzicy p. Bożena Bonisławska.

Ad. IV.
P.  B.  Bonisławska,  oświadczyła,  że  w ramach  reklamacji,  po  przeglądzie  gwarancyjnym 
wykonawca dokona naprawy – wyfrezuje warstwę ścieralną ul. Olsztyńskiej. Dodała, że dziś 
rozpoczęto naprawę nawierzchni  a w następnych  dniach zostanie  położona nowa warstwa 
ścieralna.  Poinformowała,  że  równocześnie  zostanie  zrobiona  droga  Szerokopaś  od  ulicy 
Olsztyńskiej do „siódemki”.
Następnie  p. B. Bonisławska wróciła do sprawy zawarcia umowy na czas nieokreślony z 
pracownikiem PZD. Oświadczyła, że pracownik w okresie swojej pracy w PZD nabył szereg 
umiejętności,  poznał  specyfikę  zakładu,  zatrudnienie  takiego  pracownika  pozwoliłoby 
usprawnić organizację pracy w Powiatowym Zarządzie Dróg.
Pan Starosta oświadczył, że trzeba pamiętać o tym, iż jest to utworzenie nowego etatu.
Głosowanie w w/w sprawie: „za” – 3, „przeciw” – 2.

Posiedzenie opuszcza p. B. Bonisławska, a przybywa Kierownik Wydziału Komunikacji 
p. Janusz Aziewicz.
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Ad. V. 
P. J. Aziewicz oświadczył, że w wydziałach komunikacji w całym kraju możemy spotkać się 
z różną interpretacją przepisów prawnych, a więc różnymi wymaganiami w procedurze , np. 
rejestracji pojazdu. Dodał, że w wydziałach komunikacji jest system za pomocą, którego na 
zasadzie  czata  można  porozumiewać  się  z  pracownikami  wydziałów komunikacyjnych  w 
całym kraju. Oświadczył, że projekt Program Operacyjny Kapitał Ludzki 5.2. Wzmocnienie 
potencjału  administracji  samorządowej  ma  na  celu  stworzenie  ogólnokrajowej  platformy 
umożliwiającej  w  tani  i  jednolity  sposób  podnosić  kwalifikacje  pracowników  samorządu 
szczebla  powiatowego,  po  zakończeniu  programu  do  komercyjnego  wykorzystania  przez 
Starostwo Powiatowe. 
P. E. Rozmus zapytał o korzyści z wejścia w ten program.
P.  J.  Aziewicz odparł,  że  wśród  zysków  należy  wymienić  darmowe  przeszkolenie 
pracowników wydziału komunikacji, a przy późniejszym wykorzystaniu platformy darmowe 
szkolenia pracowników z innych wydziałów w zależności od profilu Klientów pragnących 
skorzystać z platformy, a także możliwość dodatkowej pracy, a więc uzyskania dodatkowych 
dochodów  przez  pracowników  Starostwa  Powiatowego  w   Nidzicy  przy  równoczesnym 
podniesieniu swoich kwalifikacji. Dodał, że wniosek zakłada stworzenie za pomocą unijnych 
środków platformy umożliwiającej w tani i ujednolicony sposób przeprowadzenie szkoleń dla 
pracowników  starostw  powiatowych  w  jednym  czasie,  przez  jedną  grupę  osób 
przygotowanych  do tego zadania  przez  wysokiej  rangi  ekspertów,  co powinno skutkować 
ujednoliceniem w interpretacji i w stosowaniu prawa.   
Pan Starosta zapytał o zasady finansowania.
P. J. Aziewicz odparł, że MSWiA przeznaczyło na działania w tym programie 200 mln zł. 
Program zakłada 90% wkładu finansowego ze środków unijnych oraz 10% wkładu jednostki 
samorządu terytorialnego. Przedmiotowe działanie jest oszacowane na kwotę w zaokrągleniu 
1 mln zł, co oznaczałoby wkład własny w wys. 100 tys. zł. Dodał, że środki te są co roku w 
budżecie powiatu. Wkład własny nie musi być środkiem finansowym typu banknot, ale może 
środkiem  rzeczowym.  Wniosek  musi  być  tak  dopracowany,  żeby  te  koszty  się  ze  sobą 
pokryły,  tzn.  pieniądze,  które są wydawane np. na wynagrodzenia,  zbiegły się na te 10% 
potrzebne  do  projektu.  Zaznaczył,  że  w  przypadku  uzyskania  akceptacji  wniosku  przez 
MSWiA osoba odpowiedzialna za projekt będzie musiała przekonać Radę Powiatu w Nidzicy 
a  wcześniej  stosowne  komisje  o  podjęciu  uchwały  w sprawie  przystąpienia  do  realizacji 
projektu. Podkreślił, że złożenie wniosku nie powoduje żadnych zobowiązań wobec MSWiA, 
jeśli  wniosek  by  przeszedł,  projekt  został  zaakceptowany  to  dopiero  podpisanie  umowy 
byłoby wiążące. Zwrócił się z zapytaniem czy Zarząd wyraża zgodę na złożenie wniosku.
Głosowanie w w/w sprawie: „za” – 4, „wstrzymał się” – 1.     

Posiedzenie opuszcza p. J. Aziewicz, a przybywa Kierownik Wydziału Geodezji, Gospodarki  
Nieruchomościami, Rolnictwa i Ochrony Środowiska p. Iwona Urbanowicz.

Ad. VI.
P. I. Urbanowicz oświadczyła, że Powiatowy Zarząd Dróg w Nidzicy zwrócił się z prośbą o 
wydanie  zezwolenia  na  wycięcie  2  szt.  drzew przydrożnych  gat.  lipa  rosnących  w pasie 
drogowym w m. Sławka Wielka i m. Kozłowo. Przedmiotowe drzewa są całkowicie uschnięte 
i stanowią zagrożenie dla ruchu drogowego.
Zarząd wyraził zgodę.
Następnie  p. I. Urbanowicz  oznajmiła, że Burmistrz Nidzicy zaproponował sprzedaż a nie 
użyczenie terenu położonego w Nidzicy przy ul. Traugutta, oznaczonego jako część działki nr 
9/8 na potrzeby pacjentów Przychodni Rejonowej w Nidzicy.
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Zarząd podjął decyzję  o wystąpieniu z  wnioskiem o kupno od Gminy Nidzica  części 
przedmiotowej nieruchomości za cenę z zastosowaniem bonifikaty w wys. 95%.  

Posiedzenie opuszcza p. I. Urbanowicz.

Ad. IV.
Pani  Skarbnik  oświadczyła,  że  zgodnie  z  obowiązującymi  przepisami  prawa  Zarząd 
przedstawia  Radzie  Powiatu  i  Regionalnej  Izbie  Rachunkowej  informację  o  przebiegu 
wykonania:  planu  finansowego  Samodzielnego  Publicznego  Zespołu  Opieki  Zdrowotnej  i 
budżetu  Powiatu  za  pierwsze  półrocze  2009  roku  zostały  przygotowane  projekty  uchwał 
Zarządu  Powiatu.  Dodała,  że  przychody  Samodzielnego  Publicznego  Zespołu  Opieki 
Zdrowotnej w Nidzicy za pierwsze półrocze 2009r. zaplanowano na kwotę 16.809.494,56zł, 
uzyskano natomiast 8.623.039,83zł, plan wykonano w 51,30%. Oznajmiła, że stan należności 
na dzień 30 czerwca 2009r. Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej wynosi 
ogółem 2.862.200,63zł w tym niewymagalne 1.222.666,21zł a wymagalne 87.798,79zł stan 
zobowiązań natomiast wynosi 5.897.900,37zł w tym wymagalne 19.883,37zł.
Zarząd podjął jednogłośnie uchwałę w sprawie informacji o przebiegu wykonania planu 
finansowego  Samodzielnego  Publicznego  Zespołu  Opieki  Zdrowotnej  w  Nidzicy  za 
pierwsze półrocze 2009r.      
Następnie  Pani Skarbnik  oznajmiła,  że plan dochodów budżetu powiatu po zmianach na 
dzień  30  czerwca  2009r.  w  kwocie  43.823.108,28zł  został  zrealizowany  w  wys. 
18.013.570,82zł  tj.  41,11%  planu,  natomiast  plan  wydatków  budżetu  wyniósł  ogółem 
50.480.474,58zł wykonanie wydatków ogółem wyniosło 16.183.365,03zł co stanowi 32,06%. 
Dodała,  że  należności  zaległe  wobec  budżetu  Powiatu  Nidzickiego  na  dzień  30  czerwca 
2009r.  to  kwota  21.581,03zł  natomiast  zobowiązania  wynoszą  309.330,81zł  i  są  to 
zobowiązania niewymagalne.
Głosowanie  odnośnie  podjęcia  uchwały  Zarządu  Powiatu  w  sprawie  informacji  o 
przebiegu  wykonania  budżetu  Powiatu  za  pierwsze  półrocze  2009  roku:  „za”  –  4, 
„wstrzymał się” – 1.     
P. R. Mróz przedstawiła wnioski finansowe złożone przez:  
● Związek Piłsudczyków RP Oddział  w Nidzicy:  prośba o pomoc finansową w kwocie 
2.350zł w związku z  organizacją  rekonstrukcji  historycznej  inscenizacji  nalotu samolotów 
polskich na dworzec w Nidzicy w dniu 2 września 2009r. 
Głosowanie w w/w sprawie: „za” -1, „przeciw” – 3, „wstrzymał się” - 1. 
Negatywna opinia Zarządu.  
● Ludowy Klub Sportowy ORZEŁ Janowiec Kościelny: prośba o przyznanie stypendium 
sportowego  dla  dziesięciu  zawodników  drużyny  seniorów  klubu  piłkarskiego  ORZEŁ 
Janowiec Kościelny. 
Zarząd  uzgodnił,  że  ze  względu  na  brak  środków  finansowych  powyższy  wniosek 
zostanie rozpatrzony przy planowaniu budżetu na 2010r.     
● Samorządowy Ośrodek Kultury Sportu i Rekreacji w Janowcu Kościelnym: prośba o 
pomoc finansową na nagrody dla uczestników konkursów zorganizowanych w związku ze 
Świętem Pieczonego Ziemniaka.
Zarząd podjął decyzję o ufundowaniu nagrody w wys. 1.000zł za I miejsce w konkursie 
na najpiękniejszy wieniec dożynkowy.    
●  Starosta  Ostródzki:  prośba  o  współfinansowanie  II  Ponadregionalnej  Konferencji 
realizowanej w ramach rządowego programu „Razem Bezpieczniej”.
Ze względu na brak środków finansowych Zarząd negatywnie zaopiniował wniosek.

5



Na tym zamknięto obrady i zakończono protokół.

Protokołowała:
Anna Kalinowska

Przewodniczący Zarządu
/-/ Ludwik Ekiert

Z-ca Przewodniczącego Zarządu
/-/ Lech Brzozowski

Członek Zarządu 
/-/ Bożena Grochala

Członek Zarządu 
/-/ Edward Rozmus

Członek Zarządu 
/-/ Zenobiusz Szczepkowski

 
   

             

6


